
Rada Gminy Krzywcza Krzywcza, dnia 21 grudnia 2018 r. 
 

OA.0002.14.2018.RG 
 
 

PROTOKÓŁ Nr III/2018 
z obrad III sesji zwyczajnej Rady Gminy Krzywcza, która odbyła się 

7 grudnia 2018 r. w Świetlicy Wiejskiej w Krzywczy 
 
 

 Na III sesję Rady Gminy Krzywcza przybyło 15 radnych (lista obecności 
stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu). Ponadto w obradach wzięły udział 
zaproszone osoby spoza Rady (listy obecności stanowią załączniki nr 2 i 3 do 
niniejszego protokołu). 
 
 

Ad 1. 
 Przewodniczący Rady Gminy Zygmunt Sobol o godz. 10:10 otworzył sesję 
i po powitaniu radnych oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie 
w sesji uczestniczy 15 radnych, co wobec składu Rady Gminy wynoszącego 
15 radnych stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 
 
 

Ad 2. 
 Następnie Przewodniczący obradom przedstawił proponowany porządek 
obrad. 
 

 Wójt Gminy Wacław Pawłowski wnioskował o wprowadzenie zmiany 
do porządku obrad polegającej na zdjęciu z punktu 4 podpunktu 12 projektu uchwały 
w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej będące 
w zakresie zadań własnych gminy tj. wydatki na usługi, pomoc rzeczową, pomoc 
na ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłku okresowe i celowe. 
 Przewodniczący obradom poddał wniosek pod głosowanie. 

 W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Wniosek ten został przyjęty 
jednogłośnie wynikiem 15 głosami „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 
„wstrzymujących się”. (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Przewodniczący obradom poddał pod głosowanie porządek obrad 
w całości po uwzględnieniu wprowadzonych zmian. 
 W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. W wyniku przeprowadzonego 
głosowania przyjęty został jednogłośnie wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach 
„przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się”. (Imienny wykaz głosowania stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). 
 

Porządek obrad obejmuje: 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z I sesji. 
4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości na terenie gminy 
Krzywcza (na rok 2019); 
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2) ustalenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych  
(na rok 2019); 

3) wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2018 rok; 
4) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krzywcza; 
5) zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady Gminy Krzywcza; 
6) ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu kosztów podróży 

służbowej; 
7) uchylenia uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 
komunalne oraz uchylenia uchwały zmieniającej uchwałę własną 
nr 185/XXX/2013 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości 
i porządku na terenie gminy Krzywcza; 

8) dokonania wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi oraz stawki tej opłaty; 

9) podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do świadczenia 
pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego na zakup posiłku 
i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem „Posiłek 
w szkole i w domu” na lata 2019-2023; 

10) określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie dożywiania w formie posiłku 
albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych dla osób 
objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 
2019-2023; 

11) przyjęcia gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole i w domu” na lata 
2019-2023; 

12) wyznaczenia przedstawicieli Gminy Krzywcza do Zgromadzenia Związku Gmin 
Fortecznych Twierdzy Przemyśl; 

13) delegowania przedstawicieli Gminy Krzywcza do Zgromadzenia Związku Gmin 
Turystycznych Pogórza Dynowskiego. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zakończenie obrad. 
 
 

Ad.3. 
 Protokół Nr I/2018 z obrad I sesji Rady Gminy Krzywcza został wyłożony 
do wglądu wraz z informacją, aby ewentualne wnioski i zastrzeżenia zgłaszać do 
końca sesji. Jeśli takich nie będzie, zostanie to uznane jako przyjęcie tego protokołu. 
 Przewodniczący Rady przypomniał zasady zgłaszania uwag do protokołu 
i jego przyjmowania, które zostały określone w Statucie Gminy Krzywcza. 
 

 Następnie Przewodniczący obradom oddał głos Asystentowi Posła Andrzeja 
Matusiewicza na Sejm Rzeczypospolitej Polskiej oraz Radnego Powiatu 
Przemyskiego Arkadiuszowi Mazurowi, który pogratulował wyniku wyborczego oraz 
życzył owocnej pracy na rzecz społeczności lokalnej. Zasygnalizował o spotkaniu 
Posła Andrzeja Matusiewicza i Wójta Gminy Krzywcza na temat planów 
inwestycyjnych Gminy Krzywcza, na którym postulowano o budowę chodnika 
przy drodze wojewódzkiej nr 884 na odcinku od cmentarza w kierunku miejscowości 
Babice. Poseł skierował pismo do Wicemarszałka Województwa Podkarpackiego, 
Dyrektora Naczelnego Podkarpackiego Zarządu Dróg Wojewódzkich oraz Radnego 
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Sejmiku Województwa Podkarpackiego Mariusza Króla z prośbą o rozpatrzenie tej 
sprawy. 
 Poinformował on również o możliwości rejestracji kół gospodyń wiejskich 
za pośrednictwem Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa. 
 Zadeklarował, że przekaże do Gminy odpis odpowiedzi zarówno w sprawie 
budowy chodnika w Babicach, jak również w sprawie problematycznego zimowego 
utrzymania chodników przy drogach wojewódzkich. 
 
 

Ad.4. 
 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia przygotowanych projektów 
uchwał. 
 Na wstępie przystąpiono do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
na terenie gminy Krzywcza (na rok 2019); 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej uchwały 
Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 
Leszek Ławryniuk poinformował, że Komisja po przeprowadzonej konsultacji 
z radnymi pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/7/2018 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości stawek w podatku od środków transportowych (na rok 2019). 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej uchwały 
Rady Gminy. 
 Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 
Leszek Ławryniuk poinformował, że Komisja po przeprowadzonej konsultacji 
z radnymi pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/8/2018 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej uchwały 
Rady Gminy wraz z uzasadnieniem oraz udzielała odpowiedzi na zadawane pytania. 
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 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. 
W głosowaniu udział wzięło 14 radnych (brak Radnego Piotra Wanata). 
Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie wynikiem: 14 głosów „za”, 
przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” (Imienny wykaz 
głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu, Uchwała Nr III/9/2018 
stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Krzywcza. 
 Skarbnik Gminy Beata Wielgosz przedstawiła projekt proponowanej uchwały 
Rady Gminy. 
 Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 
Leszek Ławryniuk poinformował, że Komisja po przeprowadzonej konsultacji 
z radnymi pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/10/2018 stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie zasad przyznawania i wysokości diet radnych Rady 
Gminy Krzywcza. 
 Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Mieczysław Klimko przedstawił projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy 
Leszek Ławryniuk poinformował, że Komisja po przeprowadzonej konsultacji 
z radnymi pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 
14 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciwnych” (Imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu, Uchwała 
Nr III/11/2018 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie ustanowienia zasad przyznawania sołtysom diet i zwrotu 
kosztów podróży służbowej. 
 Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Mieczysław Klimko przedstawił projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/12/2018 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu). 
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 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie uchylenia uchwały w sprawie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, 
a powstają odpady komunalne oraz uchylenia uchwały zmieniającej uchwałę własną 
nr 185/XXX/2013 w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku 
na terenie gminy Krzywcza. 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Robert Kaszycki przedstawił 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem oraz udzielał 
odpowiedzi na zadawane pytania. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/13/2018 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła również do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie dokonania wyboru metody ustalenia opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz stawki tej opłaty. 
 Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej Robert Kaszycki przedstawił 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została wynikiem: 
14 głosów „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i 0 głosach „przeciwnych” (Imienny 
wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu, Uchwała 
Nr III/14/2018 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu). 
 

 Z kolei Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 
do świadczenia pieniężnego z pomocy społecznej w formie zasiłku celowego 
na zakup posiłku i żywności dla osób objętych wieloletnim rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019-2023. 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Żak przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy wraz z uzasadnieniem i udzielała 
odpowiedzi na zadawane pytania w sprawie tego projektu. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/15/2018 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu). 
 

 Następnie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków w zakresie 
dożywiania w formie posiłku albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów 
żywnościowych dla osób objętych wieloletnim rządowym programem "Posiłek 
w szkole i w domu" na lata 2019-2023. 
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 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Żak przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/16/2018 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu). 
 

 Rada Gminy przystąpiła także do rozpatrzenia projektu uchwały Rady Gminy 
Krzywcza w sprawie przyjęcia gminnego programu osłonowego „Posiłek w szkole 
i w domu” na lata 2019-2023. 
 Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Anna Żak przedstawiła 
projekt proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/17/2018 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu). 
 

 O godz. 11:56 Przewodniczący Rady Gminy zarządził przerwę w obradach, 
która trwała do godz. 12:31. 
 

 Po przerwie Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia projektu uchwały Rady 
Gminy Krzywcza w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Krzywcza do 
Zgromadzenia Związku Gmin Fortecznych Twierdzy Przemyśl. 
 Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Mieczysław Klimko przedstawił projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy. 
 Przewodniczący obradom poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
 Ze względu na brak zgłoszeń Przewodniczący obrad zaproponował 
desygnować do Zgromadzenia Związku Gmin Fortecznych Twierdzy Przemyśl dwóch 
dodatkowych przedstawicieli Gminy Krzywcza w osobach Radnego Marka Bosaka 
i Wiceprzewodniczącego Rady Kazimierza Kurasza. Zaproponowane osoby wyraziły 
zgodę. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/18/2018 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu). 
 

 Na zakończenie tego punktu obrad Rada Gminy przystąpiła do rozpatrzenia 
projektu uchwały Rady Gminy Krzywcza w sprawie delegowania przedstawicieli 
Gminy Krzywcza do Zgromadzenia Związku Gmin Turystycznych Pogórza 
Dynowskiego . 
 Inspektor ds. obsługi Rady Gminy Mieczysław Klimko przedstawił projekt 
proponowanej uchwały Rady Gminy. 
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 Przewodniczący obradom poprosił o zgłaszanie kandydatów. 
 Ze względu na brak zgłoszeń Przewodniczący obrad zaproponował 
delegować, jako przedstawicieli do Zgromadzenia Związku Gmin Turystycznych 
Pogórza Dynowskiego Wójta Gminy Wacława Pawłowskiego i Radną Marię 
Pawłowską. Zaproponowane osoby wyraziły zgodę. 
 

 Przewodniczący Rady Gminy, ze względu na brak uwag do tego projektu 
uchwały Rady Gminy przystąpił do przeprowadzenia głosowania. W głosowaniu 
udział wzięło 15 radnych. Proponowana uchwała przyjęta została jednogłośnie 
wynikiem: 15 głosów „za”, przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących 
się” (Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu, 
Uchwała Nr III/19/2018 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.5. 
 Następnie Wójt Gminy Krzywcza Wacław Pawłowski przedstawił informację 
o swojej pracy w okresie międzysesyjnym (Informacja ta stanowi załącznik nr 32 
do niniejszego protokołu). 
 
 

Ad.6. 
 Wójt Gminy poinformował radnych koszach na śmieci, które wykonywane są 
we własnym zakresie przy pomocy pracowników gospodarczych i będą montowane 
przy przystankach autobusowych. 
 

 Radny Piotr Wanat pytał o informację na temat świadczenia usług publicznego 
transportu zbiorowego przez Firmę PKS w zakresie wjazdów autobusów 
do wskazanych miejsc na terenie Gminy Krzywcza oraz kwestie związane 
z dofinansowaniem do tych kursów z budżetu Gminy. 
 Wójt Gminy wyjaśnił, że Firma PKS dalej świadczy te usługi, za które Gmina 
ponosi koszty. Na przyszły rok planuje się także zabezpieczyć środki finansowe 
na ten cel. 
 

 Radny Piotr Wanat pytał o plany w zakresie budowy obwodnicy drogi 
powiatowej miejscowości Krzywcza. 
 Wójt Gminy wyjaśnił, że środki finansowe na dofinansowanie do tego zadania 
w budżecie gminy na 2018 rok nie były zabezpieczone. Środki na ten cel planuje się 
zabezpieczyć w projekcie budżetu na 2019 rok. 
 

 Radny Marek Bosak prosił o informację na temat budowy drogi gminnej 
Bachów – Chyrzyna. 
 Wójt Gminy Krzywcza poinformował, że przygotowywana dokumentacja 
projektowa na to zadanie jest już w fazie końcowej. Wykonawca deklaruje jej 
ukończenie i przekazanie w terminie na koniec lutego 2019 r. Modernizacja gruntów, 
przez które przebiega projektowana droga, przyczyniła się do opóźnienia terminu 
przekazania tej dokumentacji. 
 

 Radny Marek Bosak wnioskował o rozeznanie możliwości postawienia 
ubikacji typu TOITOI w centrum miejscowości Babice. Wiele osób ze Skopowa 
i Bachowa dojeżdżających do Babic, gdzie przesiadają się do autobusu zgłaszało ten 
problem. 
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Ad.7. 
 Radny Piotr Wanat pytał o plany lokalizacji i budowy Punktu Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) na terenie Gminy. 
 Wójt odpowiedział, że nie ma dobrego miejsca na budowę PSZOK-u. Planuje 
się rozbiórkę kamiennych magazynów po byłej GS w Krzywczy i na tym terenie 
utworzyć PSZOK. 
 

 Radny Piotr Wanat wnioskował o zamontowanie brakującej podbitki 
dachowej na kaplicy cmentarnej na Cmentarzu Komunalnym w Krzywczy. 
 Wójt powiedział, że planuje się zakup chłodni w przyszłym roku do kaplicy 
w Krzywczy, a w następnym roku do kaplicy w Babicach. 
 

 Radny Mariusz Kołcz pytał – Czy będzie wymiana przystanku autobusowego 
na nowy przy drodze wojewódzkiej na Połankach babickich dla osób jadących 
w kierunku Dynowa? 
 Wójt Gminy odpowiedział, że w projekcie budżetu gminy na 2019 rok 
zaplanowane są środki finansowe na ten cel. 
 

 Sołtys wsi Chyrzyna Paweł Łoziński wnioskował o przeniesienie w inne 
miejsce wolnostojącej ubikacji w Chyrzynie. 
 

 Odnosząc się do zapytania Radnego Marka Bosaka w sprawie projektu 
budowy kanalizacji w Babicach Wójt odpowiedział, że projekt ten jest gotowy, tylko 
nie było możliwości pozyskania dodatkowych środków finansowych na ten cel. 
Planowana do budowy sieć kanalizacyjna mogłaby być dofinansowana, wówczas gdy 
wskaźnik koncentracji w byłby większy niż 90 stałych mieszkańców aglomeracji 
i osób czasowo przebywających w aglomeracji na 1 km planowanej do budowy sieci 
kanalizacyjnej. 
 

 Radny Marek Staszkiewicz zgłosił problem braku wody na Cmentarzu 
Komunalnym w Babicach. 
 

 Radny Marek Staszkiewicz wnioskował o wymianę popękanych kręgów 
betonowych studzienki kanalizacji burzowej koło posesji Pana Bembenka 
w Babicach. 
 
 

Ad.8. 
 Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował radnym i gościom za przybycie oraz zamknął o godz. 13:19 
III zwyczajną sesję Rady Gminy Krzywcza VIII kadencji. 
 
 

 Na tym protokół zakończono. 
 
 

Protokołował 
 

(-) Mieczysław Klimko 

Przewodniczący Rady 
 

(-) Zygmunt Sobol 
 


